
watersport uit Engeland, waar reeds in 1815 in Londen de Yacht
Club was opgericht. Toen rond 1840 scheepvaart en scheepsbouw
in Nederland zich begonnen te herstellen, nam ook de belangstelling
voor de watersport toe. Dit kwam tot uitdrukking in de oprichting
van vele watersportverenigingen, o.a. de Koninklijke Roei- en
Zeilvereeniging 'De Maas' in 1851, die dus in het verslagjaar 130
jaar bestond. Een belangrijk verschil met de vroegere vorm van
vermaak te water was dat de gewone burgers actief bij het zeilen en
roeien waren betrokken, zij het in eerste instantie met het doel hen
aan te sporen dienst te nemen bij koopvaardij en marine.

Na afloop bood het bestuur van de vlakbij gelegen Koninklijke
Roei-en Zeilvereeniging 'De Maas' het gezelschap koffie aan.

Voorafgaande aan de jaarvergadering, die werd gehouden op 2
maart, hield de heer A.M. Meyerman, directeur van het Historisch
Museum, een inleiding over de stand van zaken met betrekking tot de
restauratie van het Schielandshuis. De plannen hiertoe hadden
namelijk verdere vorm aangenomen als gevolg van het feit dat de
Gemeenteraad een krediet daarvoor goedkeurde. De heer Meyer-
man wees op het verband tussen de restauratie enerzijds en de
inhoud en het gebruik van de stedelijke verzamelingen anderzijds.
Mede als gevolg van deze inleiding trok de daarna gehouden jaar-
vergadering belangrijk meer belangstelling dan andere jaren het
geval was. Hierin werden de verslagen van secretaris en penning-
meester over het verslagjaar goedgekeurd en werd een nieuwe kas-
commissie benoemd, bestaande uit de heren H.B. Driessen,
H.J.L. Hofmeester en ir. L. van der Tas. De heer M.J. van Lieburg,
die aftrad als bestuurslid maar zich herkiesbaar had gesteld, werd bij
acclamatie herbenoemd. De contributie voor 1982 werd ondanks
stijgende druk- en portokosten nog onveranderd vastgesteld op
f 25,- voor leden en ten minste f 50,- voor donateurs. Tenslotte gaf
de voorzitter een overzicht van het toekomstig programma, voor
zover dat reeds bekend was.

De volgende ledenavond vond plaats op 9 april met een lezing van
mevrouw J. Anema-Balke, bestuurslid van de afdeling Rotterdam
van de Koninklijke Nederlandse Natuurhistorische Vereniging,
over: 'Wilde planten in en om Rotterdam'. Zij betoogde dat hoewel
de zich al maar uitbreidende stad de natuur steeds meer verdringt,
deze onmiddellijk haar rechten herneemt daar waar de mens zijn
invloed niet meer voortdurend laat gelden. Men kan dit bijvoorbeeld
zien op pas opgespoten terreinen aan de rand van de stad, waar men
de prachtigste planten en bloemen kan aantreffen. Spreekster
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